



## *Representative Office of Japan to the Palestinian Authority*

VIP2 Center 3<sup>rd</sup> Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine  
Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123  
repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp

---

October 12, 2015

### **PRESS RELEASE**

#### *Grant Signing Ceremony for Two GGP Projects in Palestine Funded by Japan*

Grant Contracts for two GGP projects were signed today by Mr. Takeshi Okubo, Ambassador for the Palestinian Affairs and Representative of Japan to the PA, and the representatives from Society of In'ash Al Usra, and Sebastiya Municipality at the Representative Office of Japan in Ramallah for a total amount of US\$ 178,600.

Society of In'ash Al Usra received a grant of US\$ 90,748 that they will use for the construction of an additional floor with 4 classrooms to provide safe and adequate training environment and expand the vocational training center's capacity for women trainees.

The US\$ 87,852 granted for Sebastiya Municipality will be used to improve the electricity provision and the residential environment in the community by rehabilitating the old naked electricity network.

Mr. Okubo congratulated the grantees and wished them success in their projects. He emphasized Japan's firm commitment of supporting Palestinian people from human security perspective as well as the importance of implementing social and economic development projects needed for Palestinian communities.

Since 1993 the Government of Japan has extended its official development assistance to approximately \$1.6 billion, to the Palestinians. GGP projects have been formulated in collaboration with the Palestinian Authority through MoPAD since 2010. (End)



## *Representative Office of Japan to the Palestinian Authority*

VIP2 Center 3<sup>rd</sup> Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine  
Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123  
repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp

---



Amb. Mr. Takeshi Okubo and Ms. Farideh Amad (Head of In'ash Al Usra) during the signing ceremony



## *Representative Office of Japan to the Palestinian Authority*

VIP2 Center 3<sup>rd</sup> Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine  
Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123  
repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp



Ambassador Mr. Takeshi Okubo and Mr. Na'el al Sha'er (Sebastiya Mayor) during the signing ceremony



## Representative Office of Japan to the Palestinian Authority

VIP2 Center 3<sup>rd</sup> Floor, Yazoor Street, Al-Bireh, Palestine  
Tel. 02-2413120/1/2 Fax. 02-2413123  
repjapan@mofa.go.jp www.ps.emb-japan.go.jp

١٢/10/2015

### بيان صحفى

#### حفل توقيع عقود منحتين للمجتمع المحلي في فلسطين ممولة من حكومة اليابان

تم توقيع عقود منحتين اليوم من قبل سفير الشؤون الفلسطينية وممثل اليابان لدى السلطة الفلسطينية السيد تاكيشي أوكوبو و كل من ممثلي جمعية انعاش الأسرة و بلدية سبسطية، وذلك في مقر ممثلية اليابان لدى السلطة الفلسطينية في رام الله. وقد بلغت القيمة الاجمالية للتمويل 178,600 دولار .

حصلت جمعية إنعاش الأسرة على منحة بقيمة 90,748 دولار لبناء طابق إضافي مع ٤ غرف دراسية لتوفير بيئة تدريبية آمنة وواسعة وتمكين قدرات مركز التدريب المهني للنساء المتدربات.

أما بلدية سبسطية فسوف تستخدم المنحة المالية التي قدرها 87,852 دولار لتحسين شبكة الكهرباء والبيئة السكنية في البلدة من خلال إعادة تأهيل شبكة الكهرباء القديمة.

هنا السيد اوکوبو الحاصلين على المنحة وتمنى لهم النجاح في تنفيذ مشاريعهم. كما أعرب عن عزم حكومة اليابان بدعم الشعب الفلسطيني من منظور الأمن الإنساني، وأكد على أهمية تنفيذ المشاريع التنموية الاقتصادية الاجتماعية والتي تحتاجها المجتمعات الفلسطينية.

و منذ عام ١٩٩٣، قدمت اليابان مساعداتها للفلسطينيين لتصل الى ما يزيد عن 1.6 مليار دولار. ومنذ عام ٢٠١٠، بدأت صياغة المشاريع الأهلية والأمن الإنساني بالتعاون مع السلطة الفلسطينية من خلال وزارة التخطيط والتنمية

الادارية. (النهاية)